
2010Z03073
Vragen van de leden Gerkens en
Leijten (beiden SP) aan de ministers
van Justitie en van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de afdracht aan
Buma en Sena in de
gezondheidszorg. (Ingezonden
16 februari 2010)

1
Is het u bekend dat onder andere
Buma en Sena geld innen van
zorginstellingen voor
openbaarmaking van muziek?

2
Bent u van mening dat er in
zorginstellingen sprake is van een
openbaarmaking in de zin van de
Auteurswet? Zo ja, waarom?

3
Bent u van mening dat onder alle
omstandigheden er in de zorgstelling
moet worden afgedragen in het kader
van de Auteurswet? Zo nee, waar ziet
u uitzonderingen? Kunt u uw
antwoord toelichten?

4
Deelt u de mening dat het openbaar
maken van muziek in de zorg geen
enkel commercieel doel dient en dat
een dergelijk doel de grondslag zou
moeten zijn van het afdragen van
auteursrechten? Zo nee, waarom
niet?

5
Bent u bereid te bezien of deze
bedragen terecht geheven worden,
zoals bedoeld in de Auteurswet, of

dat hier in feite geen sprake is van
een nieuwe openbaarmaking?

6
Welke bedragen zijn er in de
afgelopen jaren afgedragen in het
kader van de openbaarmaking in het
kader van het Auteursrecht?

7
Kunt u inzicht geven in de financiële
gevolgen voor de zorg voortvloeiend
uit de heffing door organisaties als
Buma, Sena en de overige
organisaties?

8
Indien u van mening bent dat ook in
de zorg sprake moet zijn van afdracht
van auteursrechten, deelt u dan de
mening dat in de zorg vaak sprake is
van langer durend verblijf en dat –
zeker waar sprake is van
kleinschaligheid – deze
verblijfsafdelingen gelijk zijn te
stellen aan familie-, vrienden- of
daaraan gelijk te stellen kring, en dat
muziekgebruik op deze
verblijfsafdelingen in ieder geval niet
onderhevig zou moeten zijn aan
afdracht van auteursrechten? Zo nee,
waarom niet?
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